
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 8. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CS

Mener ministrene, at landets plejehjem har tilstrækkeligt beredskab i tilfælde

af brand, herunder tilstrækkelige gode normeringer og sikkerhedsforanstalt-

ninger såsom røgalarmer, sprinkleranlæg m.v.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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